
Jegyzőkönyv
A Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság 

2017. december 05-i 
NYILVÁNOS üléséről 

Az ülés helye: Budaörsi Polgármesteri Hivatal II. emelet nagyterem (2040 Budaörs,
Szabadság út 134.)

Jelen voltak: dr. Bakó Krisztina elnök, Becz György, Császárné Kollár Tímea, Löfler
Dávid, Simándi Szelim és Stift Nándor képviselők, dr. Czuczor Gergely és Spányik
József nem képviselő bizottsági tagok.

Igazoltan távol voltak: Matuszkáné Papp Ilona Marian nem képviselő bizottsági tag.

Jelen voltak továbbá: Biró Gyula alpolgármester, dr. Molnár Gábor képviselő, Vágó
Csaba  kabinetvezető,  Domahidi  Emma  városépítési  irodavezető,  Erdős  Károlyné
jegyzői irodavezető, Karsainé Kovács Judit köznevelési és közoktatás osztályvezető,
Torma  Erzsébet  Igazgatási  Iroda,  Géczy-Gaál  Szilvia  kulturális  ügyintéző,  Zsák
András közművelődési és sport ügyintéző.
 

Jegyzőkönyvvezető: Biró Ágnes  

dr. Bakó Krisztina elnök: Tisztelettel köszönt mindenkit a Közoktatási, Művelődési,
Ifjúsági és Sport Bizottság rendkívüli ülésén! A Bizottság 9 tagja közül 8 tag jelen van,
megállapítja, hogy a Bizottság határozatképes, az ülést 1645 órakor megnyitja. 

Jegyzőkönyv-hitelesítőnek felkérte Simándi Szelim képviselő tagot, aki jelezte, hogy
vállalja a feladatot.  

A Bizottság 8 egyhangú igen szavazattal támogatta, hogy Simándi Szelim képviselő
tag legyen a mai ülés jegyzőkönyvének aláírója.  

Napirendhez: 

dr. Bakó Krisztina elnök: ismertette, hogy a kiküldött meghívóhoz képest az alábbi
hivatali sürgősségi indítványok érkeztek, melyeket javasol napirendre venni:

 BNNÖ kérelem, Budaörsi Passió támogatási szerződés meghosszabbítása
 Budaörs, 10300/19 helyrajzi számú ingatlan (magánút) elnevezése Keleti 

utcára 
 Sportoló támogatási kérelme (karate)

A Bizottság a napirendre vételre vonatkozó javaslatot 8 egyhangú igen szavazattal
támogatta  azzal,  hogy  sorrendben  a  meghívón  szereplő  napirendek  után  fogják
tárgyalni. 

Továbbiakban  ismertette,  hogy  a  meghívó  szerinti  I.  Testületi  hatáskör: 6.)  A

1



Sportcsarnokban rendelkezésre álló  10 önkormányzati  nap felhasználásáról  szóló
szabályzat módosítása c. napirendhez érkezett egy módosító indítvány Löfler Dávid
képviselő  részéről.  Kérdezi  a  Bizottság  jelen  lévő  tagjait,  hogy  kívánják-e  a
napirendnél  tárgyalni  a  módosító  indítványt?  A  Bizottság  8  egyhangú  igen
szavazattal egyetértett a módosító indítvány tárgyalásával.  

Stift Nándor képviselő: kéri, mivel jelen van a kérelmező, aki nem mellesleg három
gyermekes anyuka,  hogy a sürgősségi  előterjesztésként  napirendre vett  „Sportoló
támogatási kérelme (karate)” c. előterjesztést tárgyalják elsőként. 

A  Bizottság  a  sorrendre  vonatkozó  javaslatot  8  egyhangú  igen  szavazattal
elfogadta.

A  Bizottság,  miután  egyéb  észrevétel,  javaslat  a  napirendhez  nem  érkezett,  a
kiküldött  meghívó  szerinti  napirendjét  az  elfogadott  módosításokkal  együtt  8
egyhangú igen szavazattal elfogadta. 

72/2017. (XII.05.) KMISB sz.  határozat

Napirend és jegyzőkönyv aláíró megválasztása

A. Jegyzőkönyv aláíró megválasztása

Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági és Sport Bizottsága úgy dönt, hogy Simándi Szelim képviselő tagot választja
meg, a jegyzőkönyv bizottsági tag aláírójának.  

B.
Napirend:
NYILVÁNOS ülés:

II. Bizottsági hatáskör:

1.) Sportoló támogatási kérelme (karate)

I. Testületi hatáskör:
2.)Döntés a Templom tér 12. sz. alatti, 110/6 helyrajzi számú ingatlan („régi posta
épülete”) egy részének (BABtér) használatba adásáról  
3.)  A  Templom  tér  12.  sz.  alatti,  110/6  helyrajzi  számú  ingatlan  egy  részének
(PostArt) használatba adására vonatkozó szerződés meghosszabbítása
4.) Helyi Esélyegyenlőségi Szószóló beszámolója tevékenységéről 
5.)  Csatlakozás  az  Európai  Városok  Koalíciója  a  Rasszizmus  Ellen  (ECCAR)
szervezethez - az ECCAR tagság megszerzése
6.)  XXI  .Sz.  Magyar  Drámájáért  Alapítvány  kérelme,  támogatási  szerződés
módosítása
7.)  A  Sportcsarnokban  rendelkezésre  álló  10  önkormányzati  nap  felhasználásáról
szóló szabályzat módosítása 
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8.)  Javaslat  a  Budaörs  Város  Önkormányzata  fenntartásában  működő
intézményekben  foglalkoztatott  közalkalmazottakat  megillető  pótlékok
meghatározásáról szóló 8/2016. (II. 26.) önkormányzati rendelet módosítására
9.)  Javaslat  a  Mindszenty József  Római  Katolikus  Óvoda  és  Nyelvoktató  Német
Nemzetiségi  Általános  Iskola  fenntartójával,  a  Székesfehérvári  Egyházmegyével
kötött Együttműködési megállapodás módosítására

II. Bizottsági hatáskör:

10) A közművelődési, közgyűjteményi és művészeti intézmények, valamint a soron
támogatott társadalmi szervezetek 2018. évi munkatervei
11.) Pályázati felhívás a Budaörsi Latinovits Színház igazgatói állásának betöltésére

I. Testületi hatáskör:

12.) Budaörs, 10300/19 helyrajzi számú ingatlan (magánút) elnevezése Keleti utcára
13.) BNNÖ kérelem, Budaörsi Passió támogatási szerződés meghosszabbítása

Napirend előtti hozzászólások: nem volt

Napirendek tárgyalása: 

1.) Sportoló támogatási kérelme (karate)

Zsák András közművelődési és sport ügyintéző: ismertette az előterjesztést.

A Bizottság rövid tárgyalás után,  8 egyhangú igen  szavazattal  úgy döntött,  hogy
135.000  Ft-tal  (kért  összeg)  támogatja  Kacsala  Zsolt  sportoló  karate  Európa
Bajnokságon (2018. február) való részvételét.

73/2017. (XII.05.) KMISB sz.  határozat

Sportoló támogatási kérelme (karate)

1. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági
és Sport Bizottsága a Ganz-Kesjár Karate Klub és Kálmáncheyné Kacsala Mónika
kérelmét  135.000 Ft-al  támogatja,  a  Budaörs  Város  Önkormányzat  2017.  évi
költségvetéséről  szóló  2/2017.  (II.  24.)  önkormányzati  rendelet  5/B.  sz.  melléklet,
Önkormányzat kiadásai/Működési kiadások, 6. „Közoktatási, Művelődési Ifjúsági és
Sport Bizottság kerete” terhére azzal a céllal, hogy a Kacsala Zsolt sportoló karate
Európa Bajnokságon (2018. február) való részvételét támogassa.

2. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági
és  Sport  Bizottsága  felhatalmazza  a  polgármestert,  hogy  a  Ganz-Kesjár  Karate
Klubbal a támogatási szerződést kösse meg.
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3. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági
és  Sport  Bizottsága  felkéri  a  Polgármestert,  hogy  az  átvezetésről  a  következő
költségvetési rendelet módosítása során intézkedjen.

Határidő: 2017. december 31.
Felelős: Polgármester
Végrehajtást végzi: Polgármesteri Kabinet  (szerződéskötés),  Pénzügyi  Iroda
(átutalás)

I. Testületi hatáskör:

2.) Döntés a Templom tér 12. sz. alatti,  110/6 helyrajzi  számú ingatlan („régi
posta épülete”) egy részének (BABtér) használatba adásáról  

dr. Gróza Zsolt vagyongazdálkodási osztályvezető: ismertette a napirendi pontot.

A Bizottság az ismertetést követően,  6 igen szavazattal,  2 tartózkodás mellett vita
nélkül fogadta el az előterjesztett határozati javaslatot. 

74/2017. (XII.05.) KMISB sz.  határozat

Döntés a Templom tér 12. sz. alatti, 110/6 helyrajzi számú ingatlan („régi posta
épülete”) egy részének (BABtér) használatba adásáról  

Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  a  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági és Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy

1. járuljon hozzá a Budaörs Város Önkormányzatának tulajdonát képező Templom
tér 12. sz. alatti, 110/6 helyrajzi számú ingatlan főépületének földszintjén található, a
mellékelt  helyszínrajzon  feltüntetett  helyiségek,  kulturális,  közösségszervezési,
oktatási célokra, a  Magyarországi Animációs Filmalkotók Egyesülete részére, 2018.
január  1.  napjától  2018.  december  31.  napjáig  tartó  határozott  időre  történő,
térítésmentes  használatba  adásához  azzal,  hogy  az  Egyesület  az  épületrész
közüzemi költségeire vonatkozóan havonta bruttó 40.000,- Ft átalány díjat fizet,

2. hatalmazza fel a polgármestert a vonatkozó szerződés aláírására.

3.) A Templom tér 12. sz. alatti,  110/6 helyrajzi számú ingatlan egy részének
(PostArt) használatba adására vonatkozó szerződés meghosszabbítása

dr.  Gróza  Zsolt  vagyongazdálkodási  osztályvezető:  röviden  ismertette  az
előterjesztést.

dr. Bakó Krisztina elnök:  a TFVB tegnapi ülésén is elmondta, hogy egyrészt örül
annak, hogy a harmadik évben végre időben elkészült a beszámoló, amiben ugyan
van  egy-két  olyan  dolog,  ami  számára  nem  egyértelmű,  de  ezen  túl  tud  lépni.
Számára az volna a lényeg, hogy a helyzet tisztázása érdekében szerencsésebbnek
találná,  hogyha  a  PostArt-ot  egyébként  mindenki  megelégedésére  és  magas
szakmai  színvonalon  üzemeltető  Kőporosi  Bt.  –  aki  egyébként  Budaörs  Város
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számára fesztiválokat is remek színvonalon szervez meg és itt is jó munkát végez –
a Tarzíciusz Egyesülettől végre elválhatna és akkor egyedül a Kőporosi Bt.-vel tudna
az  önkormányzat  egy  teljesen  tiszta  konstrukcióban  szerződni,  mert  ez  így  nem
feltétlenül egyértelmű. Személy szerint ő ezt támogatná és így ebben a formában
szeretné, ha át lehetne beszélni.      
Miután  más  hozzászóló  nincs,  felteszi  szavazásra  az  előterjesztett  határozat
javaslatot, melyet a Bizottság 7 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott. 

75/2017. (XII.05.) KMISB sz.  határozat

A Templom  tér  12.  sz.  alatti,  110/6  helyrajzi  számú  ingatlan  egy  részének
(PostArt) használatba adására vonatkozó szerződés meghosszabbítása

I. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testületének a Közoktatási, Művelődési,
Ifjúsági és Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy

1.  járuljon  hozzá  a  Budaörs  Város  Önkormányzata  és  a  Budaörsi  Szent
Tarzíciusz Egyesület között  létrejött,  a  Budaörs,  Templom tér  12.  sz.  alatti,
110/6  helyrajzi  számú  ingatlan  ingatlanrészének  (udvar  és  kiállító  tér)
kulturális,  közösségszervezési  célokra  történő  térítésmentes  használatba
adásáról  szóló  szerződés  2018.  december  31. napjáig  történő
meghosszabbításához.

2. hatalmazza fel a polgármestert a szerződésmódosítás aláírására.

II. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testületének a Közoktatási, Művelődési,
Ifjúsági és Sport Bizottsága a Budaörsi Szent Tarzíciusz Egyesület 2017. évi
beszámolóját megismerte, és elfogadja.

4.) Helyi Esélyegyenlőségi Szószóló beszámolója tevékenységéről 

dr.  Bakó  Krisztina  elnök:  jelezte,  hogy  Nyikes  Fatime  Helyi  Esélyegyenlőségi
Szószóló hivatalos elfoglaltsága miatt  a mai  ülésen nem tud részt  venni,  ezért  a
beszámolóját kabinetvezető r fogja ismertetni. 

Vágó Csaba kabinetvezető:  részletesen ismertette a napirendi pontot, méltatva a
szószóló munkáját és kérte a Bizottságot, hogy támogassa a beszámoló és Nyikes
Fatime megbízatása meghosszabbításának az elfogadását. 

dr. Bakó Krisztina elnök: a beszámoló alapján is úgy véli, hogy ez egy nagyon jó
kezdeményezés  volt  és  csak  javasolni  tudja  a  maga  részéről  is  Nyikes  Fatime
megbízatásának meghosszabbítását.

A Bizottság a rövid tárgyalást követően az előterjesztett határozati javaslatot 6 igen
szavazattal, 2 tartózkodás mellett támogatta. 

76/2017. (XII.05.) KMISB sz.  határozat

Helyi Esélyegyenlőségi Szószóló beszámolója tevékenységéről

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és
Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az előterjesztés mellékletét
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képező  -  Helyi  Esélyegyenlőségi  Szószóló  éves  munkájáról  szóló  beszámolóját
fogadja el. 

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és
Sport  Bizottsága  javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Helyi  Esélyegyenlőségi
Szószóló - Nyikes Fatime – megbízatását 2020. április 30-ig hosszabbítsa meg.

5.)  Csatlakozás az Európai  Városok Koalíciója a Rasszizmus Ellen (ECCAR)
szervezethez - az ECCAR tagság megszerzése

Vágó Csaba kabinetvezető: részletesen ismertette az előterjesztést.

Löfler Dávid képviselő: ha ingyenes csatlakozási lehetőség lenne, nem lenne vele
semmi  baja,  viszont  úgy  gondolja,  hogy  évi  500  Eurót  kiadni,  ami  ha  jól  szolja
nagyjából 150 ezer forint, mikor itt vannak a nemzetiségi önkormányzatok, szerinte
fölösleges kiadás. Javasolja, ha már tudják támogatni ezt a tevékenységet, akkor a
nemzetiségi önkormányzatokat támogassák meg plusz 150.000 Ft-tal.  

Császárné Kollár Tímea képviselő: szerinte ez egy jelképes összeg 1 évre, őt ez
az összeg nem zavarja. Most már érti, hogy hogyan került terítékre ez a javaslat,
mert  ő  Budaörsön  nem  nagyon  tapasztalt  se  rasszista  megnyilvánulásokat,  se
gyűlöletkeltést. Verbális formáját sem nagyon, de fizikait meg végképp nem, úgyhogy
ezért  állt  eleinte  értetlenül,  de  most  már  érti  és  meg  fogja  szavazni,  mert  nem
zavarja.  Ha  jól  értette  az  előterjesztésben  felsorolt  10  pontból  ki  kellene  nekik
választani  egyet,  hogyha  már  csatlakoznak,  akkor  melyikkel  foglalkozzanak
leginkább. Szerinte akkor azzal foglalkozzanak, hogy melyikkel érdemes foglalkozni,
melyiknek van helyi relevanciája, mert szerinte a legtöbbnek nincsen. Tehát, ha már
csatlakoznak, olyat válasszanak, ami a leginkább előremutató lehet.  

dr.  Bakó  Krisztina  elnök:  szerinte  most  nem  kell  választaniuk,  nem  most  kell
eldönteniük,  erre van bőven idejük.  Szerinte van már olyan program, éppen a 3.
napirendi pont kapcsán megismert beszámoló az esélyegyenlőség területén végzett
tevékenységgel kapcsolatban, amivel már most egészen nyugodtan beszállhatnak
ebbe a közösségbe. Most csak a csatlakozásról kell dönteniük és szerinte teljesen
releváns  a  csatlakozásuk,  mert  már  létező  programjuk  van,  amivel  ehhez  hozzá
tudnak járulni.    

dr. Czuczor Gergely nem képviselő bizottsági tag: ha van ilyen programjuk, akkor
nem érti,  miért  kell  csatlakozniuk,  de  biztos  ő  az  értetlen.  Kérdezi:  mi  ennek az
eredménye, ha ehhez a szervezethez a regisztrációs díjat befizetve csatlakoznak?
Mit várnak tőle? Mert ő sem lát ilyen jellegű problémát a településen, kívülre segíteni
nagyon nem tudnak. Ha náluk meg nincs ilyen probléma, akkor meg miért kell ehhez
csatlakozni?

Simándi Szelim képviselő: csak az előterjesztésből tudna idézni: „Városok hálózata
alkotja az ECCAR-t, melynek legfőbb célja a sikeres helyi politikák megfogalmazása
és megosztása a tagok között a rasszizmussal, faji alapú megkülönböztetéssel és az
idegengyűlölettel szemben.”,  tehát úgy gondolja, vannak olyan programjaik – elnök
asszony is kiemelte – amik valószínűleg már példamutatóak, már olyasmi, amiben
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előrébb  jár  Budaörs,  mint  sok  másik  város  és  bizony  érdemes  lehet  ezeket  a
programokat megosztani a többi településsel és azt sem zárná ki,  hogy ne lenne
olyan város a 135 meglévő tagból, akitől tudnának mit tanulni.  
  
Vágó Csaba kabinetvezető:  azzal is lehetne vitatkozni, hogy ki, mit tart hátrányos
megkülönböztetésnek,  akár  rasszizmusnak,  akár  ezen  a  településen,  akár  egy
tágabb  körben  és  őt  az  egyáltalán  nem  nyugtatja  meg,  hogy  az  előtte  szólók
találkoztak-e ilyennel vagy nem a mindennapi gyakorlatban. Ő találkozott, de az sem
érdekes, hogy ő, vagy az előtte szólók mit mondanak ebben a kérdésben. Van az a
tapasztalat  a  városban,  hogy igazából  nagy baj  nincsen,  de  lehet!  Azt  gondolja,
érdemes  preventív  lépéseket  tenni  abban  az  ügyben,  hogy  a  tőlük  különböző
embereknél  valamifajta  olyan érzékenyítés  legyen  velük  kapcsolatban és  a  velük
való kapcsolatfelvétel során, ahol nem kezdenek úgy mondatot, hogy neki vannak
ilyen, meg olyan barátai és ő róluk általában jókat gondolok, de ez nem vonatkozik
mindenkire, bár nem rasszista. Szerinte azért ezek a mindennapokban kisebb vagy
nagyobb  mértékben  megvannak  és  szerinte  igenis  szükséges  az,  hogy
felkészüljenek arra,  hogy ez ne lehessen súlyosabb,  sőt  eltűnjön a városból.  Azt
gondolja,  ha  egy  ilyen  helyzet  van,  akkor  érdemes  azon  gondolkodni,  hogy  ez
máshol  hogyan  megy,  hogy  ezeket  a  kapcsolatfelvételeket  meg  tudják  tenni  és
nyilván a város iránt is érdeklődnek, hogy itt  ez, hogy megy. Ennek a hálózatnak
egyetlen  magyar  település  tagja  még,  egy Siklós  melletti  település.  Az,  hogy mit
keresnek  ők  ebben,  az  szerinte  egy  nagyon  durva  kérdés!  Szerinte  minden
településnek  benne  kenne  a  helye,  hogy  a  még  nagyobb  rosszakat  meg  tudják
előzni.   

Császárné  Kollár  Tímea  képviselő:  azzal  teljesen  egyet  tud  érteni,  hogy  van
esélyegyenlőségi szószóló, aki jól csinálja a munkáját és olvasott benne olyat, amin
eléggé meglepődött, mint a nehezen kezelhető gyermekeknek, hogyan kellene olyan
csoportokat,  meg  egyebeket  biztosítani,  ahol  előrehaladnának.  Ha  társadalmi
csoportokat  keresnek,  amit  azért  találnak,  és  ha  ilyen  irányban  ez  valamilyen
előremozdulást  hoz,  akkor  miért  ne!  Ha  lehet  valakitől  tanulni,  akkor  legyen,
tanuljanak!  Ahogyan  az  előbb  is  megfogalmazták,  hogy  az  esélyegyenlőségi
szószóló intézménye jó lett-e vagy sem, úgy erre a kapcsolatra is vissza lehet térni
egy év múlva, hogy lett-e valamilyen haszna, jól döntöttek-e. Ha ennek lesz pozitív
hozadéka, akkor örülnek neki, ha nem akkor meg majd lehet róla beszélgetni. 

dr.  Bakó  Krisztina  elnök:  amikor  az  esélyegyenlőségi  szószólóintézményét
elkezdték itt tárgyalni, akkor pontosan ugyanilyen értetlenség fogadta a Bizottság és
a Testület ülésén is. Nagyon örül annak, hogy nem egészen így van ez most már,
hanem teljesen egyértelmű, hogy ez az intézmény jó,  és Fatime is jól  végezte a
munkáját.  Szerinte 1 év múlva ugyanilyen örömmel  fognak visszatekinteni  erre a
csatlakozási gesztusra, legalább is nagyon reméli!   

A Bizottság miután részletesen megvitatta a napirendet, az előterjesztett határozat
javaslatot 6 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett elfogadta.

77/2017. (XII.05.) KMISB sz.  határozat

Csatlakozás  az  Európai  Városok  Koalíciója  a  Rasszizmus  Ellen  (ECCAR)
szervezethez - az ECCAR tagság megszerzése
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Budaörs  Város  Önkormányzatának  Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági  és  Sport
Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy  a  „Csatlakozás  az  Európai
Városok Koalíciója a Rasszizmus Ellen (ECCAR) szervezethez - az ECCAR tagság
megszerzése” tárgyában az alábbiak szerint döntsön:

1 Budaörs Város Önkormányzata az ECCAR tízpontos akciótervét fogadja el és
tegye az önkormányzati stratégiák és akcióprogramok részévé.

2 Budaörs Város Önkormányzata válasszon ki egy akciótervet és valósítsa meg
azt. Az akcióterv kiválasztására a Képviselő-testület kérje fel a Közoktatási,
Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottságot.

3 Budaörs  Város  Önkormányzata  kezdeményezze  az  ECCAR  tagság
megszerzését és kérje fel a Képviselő-testület a Polgármestert a szükséges
intézkedések megtételére.

4 Kérje  fel  a  Képviselő-testület  a  Polgármestert,  hogy  az  éves  tagdíjfizetési
kötelezettségeket terveztesse be az adott évi költségvetésbe.

6.)  XXI.  sz.  Magyar  Drámájáért  Alapítvány kérelme,  támogatási  szerződés
módosítása

Vágó Csaba kabinetvezető: részletesen ismertette az előterjesztést.

dr. Bakó Krisztina elnök:  kérdezi a Hivatalt,  miért most kerül ez eléjük, mert ez
verseny  most  van,  amire  az  előterjesztés  úgy  szól,  hogy  szeretné  majd
megrendezni? Miért nem volt ez itt az előző ülésen sürgősséggel, mert a beadvány, a
levél október 31-én érkezett? Ez egy kicsit furi és elkésettnek tűnik! 

Császárné Kollár  Tímea képviselő:  reméli,  eljut  a  szervezethez is  a  gondolata,
hogy amire hivatkoznak, abban az Arany János Emlékverseny vagy Emléknap az
Ifjúsági Klubban, amin ő részt vett, már amennyire befért, mert háromszor annyian
voltak, mint amennyi a terem befogadóképessége. Javasolja, akár ki is szervezte,
hogyha  a  jövőben  ilyen  jellegű  összejövetelt  szervez,  akkor  mindenképpen  egy
nagyobb helyszínben kell  gondolkodni.  Minden iskola több csapattal,  meg egyéni
szavalókkal is képviseltette magát,  nagyon színvonalas és nagyon hosszú volt  és
nagyon  jó,  mert  létszik,  hogy  az  iskolák  jó  értelemben  rámozdultak,  szívesen
készültek a gyerekek is.  a mai  világban,  amikor  a vers,  az irodalom nem képezi
szerves  részét  a  fiatalok  életének,  akkor  egy-egy  ilyen  lehetőséget  nem  szabad
kihagyni,  de  nagyobb helyszínen.  Ezt  mindenképpen csinálják,  jó  volt  látni,  hogy
rengeteg gyerek készült föl.       

Vágó  Csaba  kabinetvezető:  válaszában  elmondta:  teljesen  jogos,  hogy  erősen
határidőn túli,  mert a mai napon van ez a rendezvény. A levélnek a dátuma és a
Hivatalba érkezése az eltér, november közepén kapták meg, ami már a bizottsági
ülés után lett volna és csak a bizottságot megkerülve tudták volna a testület elé vinni.
Ezt végig kellett volna gondolnia, de elrontotta, tehát rosszul gondolta!   
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A Bizottság miután megtárgyalta a napirendet, az előterjesztett határozat javaslatot 8
egyhangú igen szavazattal elfogadta.

78/2017. (XII.05.) KMISB sz.  határozat

XXI.  sz.  Magyar  Drámájáért  Alapítvány kérelme,  támogatási  szerződés
módosítása

1. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági
és Sport Bizottsága a XXI. Század Magyar Drámájáért Alapítvány kérelmét javasolja
jóváhagyni és a 69/2017. (IV.26.) ÖKT sz. határozat alapján készült ÖNK/SZ 2017-
319. sz. támogatási szerződésben rögzített támogatás felhasználását az 1.pontban
az alábbiak szerint javasolja módosítani: 

Működési költségek 100 000
Vers- és prózamondó verseny 130 000

A szerződés egyéb pontjai változatlanok maradnak. 

7.)  A  Sportcsarnokban  rendelkezésre  álló  10  önkormányzati  nap
felhasználásáról szóló szabályzat módosítása 

Vágó Csaba kabinetvezető: részletesen ismertette az előterjesztést.

dr.  Czuczor  Gergely  nem  képviselő  bizottsági  tag:  úgy  tudja,  hogy  az  Illyés
szalagavatója nem január 13-ám, hanem január 12-én lesz és, ha így van, akkor
hibás a  dátum az előterjesztésben.  Kérdezi:  jól  tudja-e? A másik  kérdése:  mikor
készül el az Illyés Gyula Gimnáziumnak az új sportcsarnoka, ami egy újabb olyan
intézmény, ahol lehet majd ilyen rendezvényeket tartani? Most nem a 2018. januárira
gondolt. Lehetséges-e, hogy az Illyés a következő szalagavatóját már ott tartsa?  

Becz  György  képviselő:  az  időpontra  vonatkozóan  elmondta,  hogy  már
augusztusban döntöttek az Illyésben róla és már akkor be is hozták a Hivatalba a
kérelmet.
A Gimnázium mellett épülő csarnok alapvetően sportcélokat fog szolgálni és nagyon
kis mértékben szolgál majd mást. Egészen biztos, hogy az ő szalagavatójuk nem fér
oda be, a maga 1300-1400-as közönségével, és azt is gondolja, hogy ez a terem
erre alkalmatlan lesz. Alapvetően az Aramis diszponál a terem felett  és persze a
város is, de azt gondolja, hogy Illyéses szalagavató oda egyhamar nem fog kerülni. 

Vágó Csaba kabinetvezető:  elvileg a vállalási határidő már lejárt. Az Aramis arról
tájékoztatta  őket,  hogy  februárnál  hamarabb  ne  számítsanak  a  csarnokra.  Neki
vannak kételyei, hogy ez a csarnok felépül és ott szalagavató lesz, de igazgató úrral
megpróbálják, hogy hátha mégis!    

dr. Czuczor Gergely nem képviselő bizottsági tag:  az időpont kapcsán nem volt
konfliktus,  a  jövőre  nézve  azt  kívánja,  hogy  minden  ilyen  együttműködés,  ilyen
sikeresen legyen, mint amilyennek a szalagavató ígérkezik! Ha az Illyést be tudná
fogadni a saját csarnoka, akkor egy kérő már kiesne, de lehet, hogy ők meg majd
kérik,  hogy  fogadja  be  őket  az  új  sportcsarnok,  ha  nem  is  2018-ban,  hanem  a
következő évben. Azért bízik abban, hogy nem csak a sporté lesz a csarnok!     
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Biró Gyula alpolgármester:  kéri,  kanyarodjanak vissza a lényegre, azaz, hogy 5
vagy 6 nap az, amit elfogadnak, kialakuljon-e egy ilyen pályázati rendszer vagy sem.
Azt meg, hogy ki, hol fog szalagavatót tartani, máskor beszéljék meg, nem tartozik a
tárgyhoz. 
Az a grémium, aki eldönti majd, hogy a csarnokot mire lehet majd használni, annak
egy része szerinte itt a teremben és majd dönteni fog, mert ha csak arra kellett, hogy
a 400 millióra megnyomja a gombot, hogy a futsal válogatott ott tartsa az edzését,
akkor inkább letöri a kezét, mert neki ide nem hiányzik futsal válogatott. Ha elkészül
a csarnok, akkor majd le lehet ülni megbeszélni, eldönteni, hogy mire használható.  
 
Löfler Dávid képviselő:  ismertette a módosító indítványát és kérte, hogy a Szent
Benedek Iskola szalagavatóját is támogassák valamennyivel, ahogyan az Illyését is!  

dr. Bakó Krisztina elnök: a szabályzat 2. pontja szerint a megelőző év október 31-ig
kellene pályázniuk, hogy mit szeretnének, ami azt jelenti, hogy már régen lecsúsztak
a pályázati határidőről a 2018-as évre vonatkozóan. Szerinte a dátumokat ki kellene
javítani,  mert  ez így betarthatatlan. Javasol egy olyan fél  mondatot beleírni,  hogy
kivétel 2018. év. 
A szabályzat 3. pontja arról szól, hogy .. 950.000 +Áfa és hogy különböző mértékben
támogatja,  de  ez  a  megfogalmazásból  nem derül  ki.  Ez  az  összeg  a  maximális
összeg vagy ez az egy darab összeg vagy ki és hogyan dönti el, hogy az egyes
kérelmezők a 950.000 Ft, mint viszonyítási összeghez képest százalékos arányban
kevesebbet,  többet  adnak?  Vagy  ezt  hogyan  gondolta  az  előterjesztő?  Lehet
kevesebbet is kérni, vagy többet is?  
 
Császárné Kollár Tímea képviselő: ő ilyen kevés napnál már megmondaná, hogy
melyek  azok a  városnak nagyon fontos  események,  amire  akkor  adják  és  akkor
pályáztatás ilyen formán nincs.

Biró Gyula alpolgármester:  valóban az október 31-e 2018-ban nem tud érvénybe
lépni, mert értelmetlen lenne. Bele kell tenni egy fél mondattak, hogy kivéve 2018. év,
ahol  a  határidő:  2018.  január  15.  A  KMISB-nek  a  szabályzati  kiírásnak  az
elfogadásáról kellene dönteni, a PEB-en kellene eldönteni, hogy ez a 950.000 Ft +
Áfa ez a komplett a felsoroltakkal.  Szerinte a pályázat nem zárja ki, hogy valakinek
teljes napra, vagy csak órákra adja ki. 

dr. Czuczor Gergely nem képviselő bizottsági tag: szerinte a pályázati összeget a
KMISB éves keretébe kellene beletenni  és akkor  nem kellene hozzá a Pénzügyi
Bizottságot  is  bevonni  majd.  Örül  annak,  hogy  Löfler  Dávid  képviselő  úr
beterjesztette a módosítást, mert kb. 300.000 Ft összeg lenne az, ami a bérleti díj
kifizetéséhez szükséges lenne, és ehhez kéri a Bizottság támogatását.  
Módosításként javasolja, hogy a polgármesteri napot állítsák vissza, tehát legyen 1
polgármesteri nap. 

Biró Gyula alpolgármester: javasolja, hogy az eredeti határozati javaslat 1. pontját
a következők szerint  módosítsák: 1. ……. mellékletét  képező szabályzatot hagyja
jóvá 6 napnak megfelelő keretösszeg erejéig. 
2018. évre a pályázat beadási határideje: 2018. január 15.
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A határozati  javaslat  2.  pontjára vonatkozóan javasolja,  hogy a szalagavató bálra
megjelölt január 13-át javítsák ki január 12-ére és a bál megrendezését 950.000 Ft +
Áfa összeggel támogassák.  
  
A Bizottság még hosszasan tárgyalta a napirendi pontot, melynek során szavazás
nélkül megegyeztek abban, hogy külön keret legyen erre a pályázati pénzre és ne a
KMISB keretébe építsék be. 
Császárné Kollár Tímea képviselő asszony javaslatot tett arra vonatkozóan, hogy a
Szent  Benedek  Iskola  szalagavatójának  megrendezését  támogassák  300.000  Ft
összeggel,  de  ne  a  Löfler  Dávid  képviselő  úr  módosítójában  szereplő  2018.  évi
pályázati keret terhére, hanem a KMISB 2017. évi kerete terhére. 
A  javaslat  elhangzását  követően Löfler  Dávid  képviselő  úr  bejelentette,  hogy
visszavonja  a  módosító  indítványát,  mert  nem  szeretné,  ha  az  ő  személye
befolyásolná,  vagy  hátrányos  helyzetbe  kerülne  a  Szent  Benedek  Iskola  és
egyébként meg Császárné Kollár Tímea elmondta a módosító javaslatát.    

dr. Bakó Krisztina elnök: Miután Löfler Dávid képviselő úr visszavonta a módosító
indítványát Császárné Kollár Tímea már nem tud mihez javaslatot tenni, hiszen az
eredeti határozati javaslat nem tartalmazza a Szent Benedek Iskolára vonatkozó 3.
pontot. Az előterjesztés a 2018-as évre vonatkozó keretről  szól, Császárné Kollár
Tímea képviselő asszony javaslata pedig a KMISB 2017. évi kerete terhére, ami meg
nem tartozik most ide. 
 
Simándi Szelim képviselő: nehéz helyzetben vannak, és senki nem akarja, hogy a
diákoknak  legyen  rossz  és  ők  azok,  akik  a  legkevésbé  tehetnek  erről  az  egész
helyzetről.  Mindennel  együtt  ő  afelé  hajlik,  hogy  ne  adjanak  helyt  ennek  a
támogatásnak.  Nagyon  gyakran  kerülnek  olyan  helyzetbe,  hogy  úgy  érzi  az
önkormányzat, hogy túl széles az a kapu, amin keresztül  jönnek be a támogatási
igények, amit különböző eszközökkel kívánnak leszűkíteni. Itt pontosan azért nehéz,
mert budaörsi diákokról, budaörsi gyerekekről van szó, akik megérdemelnék, hogy a
lehető legjobb körülmények között lehessen a szalagavatójuk, de azt is elmondják
ilyenkor,  hogy nem az  önkormányzat  az  egyetlen  hely  ahova  lehet  támogatásért
fordulni.  Úgy  gondolja,  hogy  az  egyházi  intézményeknek  megvan  az  a
kapcsolatrendszere,  ami  erősebb  és  eredményesebb  tud  lenni,  mint  egy  ennek
kisebb háttérrel bíró vagy függetlenebb szervezetnek. Ez alapján inkább elvi alapon
mondaná azt, hogy ne adjanak támogatást, bár a szíve meghasad, illetve azt sem
tudja, hogy mennyi van még a bizottsági kereten. Bármi is legyen is a döntés, csak
fél  szívvel  tudja  megszavazni.  Technikailag  egyébként  úgy  működhetne,  hogy
testületi előtt összehívnak egy rendkívüli ülést? 

Császárné Kollár Tímea képviselő: kéri, hogy készítsen a Hivatal előterjesztést a
Szent Benedek Iskolára vonatkozó indítványáról, miután Löfler Dávid visszavonta a
sajátját és ő is javasolja, hogy lehetőség szerint még decemberben egy rendkívüli
bizottsági ülésen döntsenek róla. 

dr. Bakó Krisztina elnök: a rendkívüli ülés összehívása lehet csak a megoldás, mert
a keretrendszerben, amiben most itt ülnek, az nem oldható meg, a KMISB keretében
még van annyi,  hogy ezt a pénzt megszavazzák, mert  lehet ilyenre is fordítani  a
Bizottság döntése alapján. 
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dr. Czuczor Gergely nem képviselő bizottsági tag:  valóban egy nagyon szép ívű,
erős támogatása van a Szent Benedek Iskolának, de helyesen a bencések azt várják
el, hogy mindenki a saját lábán álljon meg, aminek ők megpróbálnak eleget tenni és,
ahogy Titusz atya ígéretet tett rá, meg fogják oldani. Nincs ellentmondás a szavaiba,
de az kétségtelen hogy van egyfajta rossz sejtelme és ilyen szempontból irreleváns
az  összeg,  hogy  mekkora,  mert  ő  sem  tudja,  nem  látja,  hogy  a  bencéseknek
mennyivel  kell  majd  „betámogatni”  ezt  a  rendezvényt,  de  meg fogják  tenni.  Erre
ígéretet  tettek  és  továbbra  is  tartja  magát  ehhez,  vezetőként  nem  tehet  mást.
Ugyanakkor most egy új  pályázati  rendszerről  kezdtek el  beszélni.  Azt kéri,  hogy
miután már sokat beszéltek a Szent Benedek Iskoláról és ilyen szempontból kicsit
méltatlannak tartja, mert a városnak egy sikeres intézményéről van szó és nagyon
sok gyerek tanul ott, akit közvetlenül is ismernek. Ő büszke erre az iskolára, büszke
arra,  hogy  Budaörsön  létre  tudták  ezt  hozni,  egyébként  az  önkormányzat
segítségével,  támogatásával.  Ne legyen már az,  hogy ezt  méltánytalan helyzetbe
hozzák,  mert  ennyit  nem  ér  az  egész.  Egy  új  pályázati  rendszerről  kezdtek  el
beszélni és ennek kapcsán nem jó, hogy rossz szájízzel gondolnak erre a történetre,
mert szerinte nem szabad.    

A Bizottság a hosszas vita után az alábbi módosító javaslatokról szavazott:

 Biró  Gyula  alpolgármester  módosító  javaslatát,  mely  szerint  a  határozati
javaslat 1. pontját egészítsék ki, hogy 6 napnak megfelelő összeg legyen a
pályázatba,  a január 15-e szerepeljen határidőnek 2018-ra vonatkozóan és
azt követően az október 31-e marad, a 2. pontba az Illyés számára 950.000 Ft
+ Áfa összeg szerepeljen és a dátum 2018. január 12-e legyen, a Bizottság 8
egyhangú igen szavazattal támogatta.   

 dr. Czuczor Gergely nem képviselő bizottsági tag módosító javaslatát, mely
szerint a polgármesteri napot állítsák vissza, tehát legyen 1 polgármesteri nap,
a Bizottság 3 igen szavazattal, 5 tartózkodás mellett nem támogatta.

 
A  Bizottság  az  elfogadott  módosítással  együtt,  8  egyhangú  igen  szavazattal
elfogadta a beterjesztett határozati javaslatot. 

79/2017. (XII.05.) KMISB sz.  határozat

A Sportcsarnokban rendelkezésre álló 10 önkormányzati nap felhasználásáról 
szóló szabályzat módosítása

1 Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági  és  Sport  Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy a  Budaörsi
Sportcsarnok  használatára  igényelhető  támogatás  szabályairól  szóló,  az
előterjesztés  mellékletét  képező  szabályzatot  hagyja  jóvá  a  6  napra  vonatkozó
összeggel. 2018. évre a pályázati határidő: 2018. január 15.

2 A KMISB javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az Illyés Gyula Gimnázium
és  KSZKI  szalagavató  báljának  megrendezését  (2018.  január  12.)  a  2018.  évi
pályázati keret terhére támogassa 950.000 Ft + Áfa összeggel. 
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dr. Bakó Krisztina elnök 5 perc technikai szünetet rendel el

SZÜNET

Szünet után: 

  
8.)  Javaslat  a  Budaörs  Város  Önkormányzata  fenntartásában  működő
intézményekben  foglalkoztatott  közalkalmazottakat  megillető  pótlékok
meghatározásáról szóló 8/2016. (II. 26.) önkormányzati rendelet módosítására

Karsainé  Kovács  Judit  köznevelési  és  közművelődési  osztályvezető:
részletesen ismertette  az előterjesztést  és kérte  a Bizottságot,  hogy fogadja el  a
javaslatot. 

A Bizottság az ismertetést követően a beterjesztett határozati javaslatot 7 egyhangú
igen  szavazattal  támogatta. (Császárné Kollár Tímea képviselő szavazáskor nem
tartózkodott a teremben.)

80/2017. (XII.05.) KMISB sz.  határozat

Javaslat  a  Budaörs  Város  Önkormányzata  fenntartásában  működő
intézményekben  foglalkoztatott  közalkalmazottakat  megillető  pótlékok
meghatározásáról szóló 8/2016. (II. 26.) önkormányzati rendelet módosítására

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő–testület  Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági
és  Sport  elfogadásra  javasolja  a  Képviselő-testületnek  a  Budaörs  Város
Önkormányzata  fenntartásában  működő  intézményekben  foglalkoztatott
közalkalmazottakat  megillető  pótlékok  meghatározásáról  szóló  8/2016.  (II. 26.)
számú önkormányzati rendelet módosítását a melléklet szerinti tartalommal.

9.) Javaslat a Mindszenty József Római Katolikus Óvoda és Nyelvoktató Német
Nemzetiségi  Általános  Iskola  fenntartójával,  a  Székesfehérvári
Egyházmegyével kötött Együttműködési megállapodás módosítására

Karsainé  Kovács  Judit  köznevelési  és  közművelődési  osztályvezető:
részletesen ismertette  az előterjesztést  és kérte  a Bizottságot,  hogy fogadja el  a
javaslatot. 

A Bizottság az ismertetést követően a beterjesztett határozati javaslatot 7 egyhangú
igen  szavazattal  támogatta. (Császárné Kollár Tímea képviselő szavazáskor nem
tartózkodott a teremben.)

81/2017. (XII.05.) KMISB sz.  határozat

Javaslat a Mindszenty József Római Katolikus Óvoda és Nyelvoktató Német
Nemzetiségi  Általános  Iskola  fenntartójával,  a  Székesfehérvári
Egyházmegyével kötött Együttműködési megállapodás módosítására
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Budaörs Város Önkormányzat Képviselő–testület  Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági
és Sport Bizottsága javasolja a Képviselő–testületnek 2018. január 1-jei hatállyal a
Székesfehérvári  Egyházmegyével  megkötött  Együttműködési  Megállapodás
módosítását a melléklet szerinti tartalommal.

II. Bizottsági hatáskör:

10.) A közművelődési, közgyűjteményi és művészeti intézmények, valamint a
soron támogatott társadalmi szervezetek 2018. évi munkatervei

Géczy-Gaál Szilvia kulturális ügyintéző: ismertette a napirendi pontot.

dr. Bakó Krisztina elnök:  Támogatja-e a Bizottság, hogy tárgyaljanak a határidőn
túl érkező munkatervekről? Jelenleg kettő érkezett be határidőre, az Ifjúsági Klub és
a Régiségbúvár Egyesület. Kéri, hogy hangolják össze a támogatási szerződésben
megjelölt  határidőt  (okt.  31.)  a  rendeletben  szereplővel  (okt.  15.),  mert  jelenleg
nincsenek összhangban.

Géczy-Gaál Szilvia kulturális ügyintéző:  össze fogják fésülni, köszönik a jelzést.
Valóban  nem  tartják  be  a  határidőket,  de  a  jövőben  igyekeznek  rászorítani  az
intézményeket, szervezeteket ezeknek a betartására. 

dr.  Bakó  Krisztina  elnök:  jelezte,  hogy most  csak  tartalmilag  kell  jóváhagyni  a
munkaterveket, pénzről most nem döntenek. 

Simándi Szelim képviselő: javasolja,  hogy külön bizottsági  ülésen tárgyalják ezt
meg, amikor már látják már a költségvetést.  

A Bizottság ezt követően hosszasan tárgyalta a napirendi pontot. A tárgyalás során
elhangzott,  hogy  a  munkatervek  egy-két  kivétellel  tartalmilag  és  formailag  is
hiányosak, mint: slendrián megfogalmazás, semmit mondók, az elmúlt év sémájára
másolták át, nagyon rövid, vagy éppen az ellenkezője, hogy nagyon hosszú, amiben
háromszor is megtalálható ugyanaz leírva, a Budaörs Rádió munkatervében például:
2015-ös év adatai szerepelnek, 2015-ös grafikonok, és a Danubius Rádió, ami 2015
óta már nincs. 
Pozitívan értékelték a BULAKE, a ProMusica munkatervét, továbbá a Városi Ifjúsági
Klubét, de utóbbi esetében nem volt egyetértés.

dr.  Bakó  Krisztina  elnök:  a  sportszervezetekkel  kapcsolatban  elmondta,  hogy
munkatervük, támogatásuk eltér a többi szervezetétől, hiányolja a tanfolyamdíjakból
befolyó  összegek feltüntetését  –  de  hozzáteszi,  hogy van,  ahol  feltüntették  –  és
szeretné  majd  látni,  amikor  a  költségvetésüket  tárgyalják.  Hiányosságként  említi,
hogy nincs önrész és nem is pályáznak a szervezetek többségei, ami szerinte nincs
rendben. Véleménye szerint a jövőben bírálati szempont lehetne, de pozitív elbírálás
alá esne az, ha pályáznak, de esetleg nem nyernek. A sportszervezetek, ha nézi,
akkor mindegyiknél az önkormányzati támogatás az 40%, kivéve egy esetben ahol
70%, amiről szintén jó lenne beszélniük. 
Több hozzászóló nincs, ezért felteszi szavazásra az előterjesztés szerinti határozati
javaslatot, melyet a Bizottság 8 egyhangú igen szavazattal elfogadott.
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82/2017. (XII.05.) KMISB sz.  határozat

A közművelődési, közgyűjteményi és művészeti intézmények, valamint a soron
támogatott társadalmi szervezetek 2018. évi munkatervei

1.  Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági  és  Sport  Bizottsága átruházott  hatáskörben a  tájékoztatásként  benyújtott,
2018.  évi  munkaterveket  áttekintette:  Jókai  Mór  Művelődési  Központ,  Budaörsi
Latinovits Színház és Városi Ifjúsági Klub, gr. Bercsényi Zsuzsanna Városi Könyvtár,
Húsznegyven Egyesület és Budaörsi  Művészek Egyesülete, Régiségbúvár Ifjúsági
és  Kulturális  Egyesület,  Budaörsi  Fúvószenei  Egylet,  Gyepűk  Népe  Alapítvány
(Szélrózsa  Néptáncegyüttes),  Lyra  Dalkör,  Piros  Rózsa  Dalkör,  Pro  Musica
Kórusalapítvány,  Széll  Kulturális  Egyesület,  Vivart  Budaörsi  Sinfonietta,  Budaörsi
Sport Club, Budaörs Diák Sportegyesület, Aramis SE, BSC 1924 Futball Kft., Zöldkör
Budaörs  Egyesület,  Budaörs  Rádió,  Buda-környéki  Látássérültek  Közhasznú
Egyesülete, Liver FC, Budaörsi Vivace Kulturális Egyesület, Sapszon Ferenc Zenei
Örökségéért  Egyesület,   Budaörsi  Triatlon  Klub,  Goldtimer  Alapítvány,  Budaörsi
Kézilabda Sport Nonprofit Kft.).
 A  munkatervek  áttekintése  nem  jelenti  az  abban  szereplő  költségvetési
igények jóváhagyását.

Határidő: azonnal
Felelős: dr. Bakó Krisztina elnök
Végrehajtást végzi: Polgármesteri Kabinet

11.)  Pályázati  felhívás  a  Budaörsi  Latinovits  Színház  igazgatói  állásának
betöltésére

Vágó Csaba kabinetvezető: ismertette az előterjesztést.

A  Bizottság  a  határozati  javaslatot  vita  nélkül,  8  egyhangú  igen szavazattal
elfogadta.

83/2017. (XII.05.) KMISB sz.  határozat

Pályázati felhívás a Budaörsi Latinovits Színház igazgatói állásának betöltésére

1. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági
és  Sport  Bizottsága  a  melléklet  szerinti  tartalommal  írja  ki  a  Budaörsi  Latinovits
Színház igazgatói álláshelyére vonatkozó pályázati felhívását. 

2.  A  Budaörsi  Latinovits  Színház  igazgatói  álláshelyének  betöltésére  érkezett
pályázatokat  szakmai-szakértői  bizottság  véleményezi,  amelybe  az  előadó-
művészeti  szervezet  vezetőjének  választására  irányuló  pályázati  eljárásról  és  a
munkakör betöltésének szabályairól szóló 155/2017. (VI. 15.) Korm. rendelet 4. § (1)
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bekezdése  alapján  az  alábbi  szervezetek  delegáltjait  kéri  fel  közreműködésre  az
Önkormányzat:

 Az érintett bizottság négy tagját,
 A miniszter egy delegáltját,
 Az előadó-művészeti szervezet közalkalmazotti tanácsának egy delegáltja
 A reprezentatív szakszervezet egy képviselője, 
 A munkáltatói jogkör gyakorlójának két képviselőjét. 

3. A pályázók részére az alábbi tartalommal bíró pályázati csomagot hagyja jóvá: a
Budaörsi  Latinovits  Színház  alapító  okirata;  SzMSz-e,  a  2016.  évi  költségvetési
beszámoló és a 2017. évi költségvetési számai; a 2016. évi szakmai beszámolója, a
2017. és 2018. év szakmai terve, az Önkormányzat és a Budaörsi Játékszín között
megkötött Fenntartói megállapodás, Budaörs Város közművelődési rendelete.

Határidő: 2017. december 30. (a pályázati felhívás megjelentetésére)

     2018. február 28. (a pályázat/ok elbírálására)

Felelős: Polgármester
Végrehajtást végzi: Polgármesteri Kabinet

I. Testületi hatáskör:

12.)  Budaörs, 10300/19 helyrajzi  számú ingatlan (magánút) elnevezése Keleti
utcára

Torma Erzsébet Igazgatási Iroda: ismertette az előterjesztést. 

A  Bizottság  a  határozati  javaslatot  vita  nélkül,  8  egyhangú  igen szavazattal
elfogadta.

84/2017. (XII.05.) KMISB sz.  határozat

Budaörs, 10300/19 helyrajzi számú ingatlan (magánút) elnevezése Keleti utcára

1.  Budaörs  Város  Önkormányzat  Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági  és  Sport
Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy a  Budaörs,  10300/19  helyrajzi
számú ingatlant Keleti utcának nevezze el.

2.  Budaörs  Város  Önkormányzat  Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági  és  Sport
Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  kérje  fel  a  Polgármestert,  hogy
intézkedjen az utcanév táblák 2018. március 31. napjáig történő elhelyezéséről.

3.  Budaörs  Város  Önkormányzat  Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági  és  Sport
Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  kérje  fel  a  Polgármestert,  hogy
intézkedjen  a  magánút  közterületi  elnevezésének  nyilvántartásokon  való
átvezetéséről.

13.) BNNÖ kérelem, Budaörsi Passió támogatási szerződés meghosszabbítása
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Vágó Csaba kabinetvezető: részletesen ismertette az előterjesztést.

A  Bizottság,  miután  megtárgyalta  a  támogatási  szerződés  meghosszabbítására
vonatkozó előterjesztést, a határozati javaslatot  6 igen szavazattal,  2 tartózkodás
mellett elfogadta.

85/2017. (XII.05.) KMISB sz.  határozat

BNNÖ kérelem, Budaörsi Passió támogatási szerződés meghosszabbítása

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és
Sport Bizottsága a BNNÖ kérelmét javasolja jóváhagyni és a 143/2017. (IX.19.) ÖKT
sz.  határozat alapján  készült  ÖNK/SZ  2017-511.  sz.  támogatási  szerződésben
rögzített  támogatás  elszámolási  határidőt  2018.  július  31-ig  javasolja  módosítani.
Támogatási időszak: 2017.09.19- 2018.06.30.
A szerződés egyéb pontjai változatlanok maradnak. 

dr. Bakó Krisztina elnök:  miután több napirendi pontjuk nincs, köszöni a Bizottság
tagjainak a munkáját és az ülést  1935 órakor bezárja. 

k.m.f.

      Simándi Szelim           dr. Bakó Krisztina
   bizottsági tag aláíró            a Bizottság elnöke
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